

GOYEN CONTROLS SHANGHAI REP. OFFICE (8621) 5239 8810 Tel 电话 John.wong@pentair.com

19/F, Cloud 9 Plaza 1118 West Yan An Road Shanghai 200052, China https://goyenmecair.pentair.com/en

澳大利亚高原控制有限公司上海代表处 中国上海市延安西路 1118 号龙之梦大厦 19 楼 邮编 200052

尊敬的高原 GOYEN 产品客户:

澳大利亚高原公司已为产品型号 RCAC25DD4 系列阀体生产设备增添新模 具,同时为阀体增加一条加固肋条,可加强阀体刚性,如下图。

在今后几个月的交货期,客户将收到以下两种阀体的任何一种款式。这些 阀门均为澳大利亚原装进口产品,直到高原公司停止使用现有模具,届时全部 阀体都带有加固肋条。





如后期对其它阀门型号的模具作出类似修改,我们将另行通知。

澳大利亚高原控制有限公司再次感谢广大中国客户长久的支持与厚爱! 如 有疑问,请联系澳大利亚高原公司上海代表处。

> 澳大利亚高原公司 🔏 2020年1月16日



Dear Customers,

GOYEN Controls Co. Pty. Ltd. has invested in new sets of tooling for the production of RCAC25DD4 Series of valve bodies. We've also added a rib at the body in order to enhance the physical strength of the body, as shown on the following photos.

Effective immediately Goyen will dispatch either type of RCAC25DD4 valve with the following two body configurations until the current molds to be scrapped. By that time all valves shall bear a rib at the body.



Our Engineering Team is working on similar projects to change the valve bodies of other 4th Series Models. New announcements will be issued when other valve models are ready to be changed.

Thank you for choosing GOYEN products. We appreciate your business and your continuous supports.

Goyen Controls Shanghai Rep. Office 16/01/2020